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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 15 din 18.12.2020 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 18 decembrie 2020, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi studiat,  

document care a fost pus la dispoziția consilierilor și prin mijloace electronice, după care, ulterior,  

va fi supus aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ANTON GABRIEL dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 448/14.12.2020 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 

18.12.2020, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

 

-Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 

Rebricea din data de 08.12.2020. 

 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a VII-a a bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2020. 

 

 2. Interpelări și răspunsuri. 

 
Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, domnul primar propune suplimentarea 

ordinei de zi cu Proiectul de hotărâre privind aprobarea reorganizării Rețelei școlare a 

unităților de învațământ preuniversitar de stat, cu personalitate juridică, din comuna Rebricea, 

județul Vaslui, pentru anul școlar 2021-2022, având în vedere faptul că a fost primit avizul 

conform, de la Inspectoratul Școlar. 

 

 

Se voteaza și se aproba în unanimitate suplimentarea ordinii de zi. 

 

 
Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  



 2 

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 

1.  Se trece la primul punct înscris pe ordinea de zi, şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a VII-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

 

Discuții la acest punct: 

 

Doamna contabil Baciu face precizarea că suma de 5 mii lei, care a fost alocată prin 

Hotărârea Guvernului nr. 1256/18.12.2020 privind alocarea unei sume, din Fondul de rezervă 

bugetară la dispoziția Guvernului, prevăzut în bugetul de stat pe anul 2020, pentru unele 

unități/subdiviziuni administrativ teritoriale, va fi trecută la drumuri, și toți consilierii sunt de 

acord. 

Domnul președinte de ședință îl întreabă pe domnul viceprimar informații despre 

sărărița care urmeză sa o achiziționeze iar acesta, împreuna cu domnul Robac, ii explică ce s-a 

urmărit prin achizitionarea ei, care este mai bună și de ce. 

Domnul consilier Scântee întreabă dacă acestă sărăriță va fi necesară și ce se va face cu 

ea fără buldo dar domnul viceprimar explică ca va fi montată la un tractor, că s-a discutat deja 

cu domnul Stamate pentru încheierea unui contract,  și va fi plătit la intervenție, la nevoie. 

Sărărița va merge pe toate drumurile comunale și va împrăștia sare, este util și pentru 

circulația mașinilor dar și a oamenilor.  

Doamna Cojocea solicită ca sărăriță să circule și pe drumurile secundare si mai ales la 

intrarea pe drumul secundar de la scoala veche, pe axul 2- Rates, lucru care nu a fost aprobat 

de domnul consilier Dorin, acesta considerând ca nu este nevoie pentru că acela nu este un 

drum circulabil, nu trec mașini dar domnul consilier Robac a specificat ca este totuși necesar 

pentru că sunt magazine și circulă oamenii.  

Domnul Anton solicită ca această sărărită să circule pe toate drumurile și mai ales acolo 

unde este necesară o atenție sporită, cum ar fi la fermă, în curbă la domnul Merlă. 

În ceea ce privește problema internetului, problemă ridicată de domnul Anton la ședință 

anterioară, domnul primar informează că s-au început demersurile pentru a se estima costurile 

dar între timp a apărut o oportunitate. Domnul primar a fost contactat telefonic de domnul 

Cristi Matache, de la GAL, care l-a informat de existența unei sume ce va fi redistribuită de la 

GAL, către membri, sumă cu ajutorul căreia se va putea rezolva problema internetului, și cu 

contribuția unei sume din bugetul local. 

 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

rectificării a VII-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020, în forma prezentată de 

inițiator. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
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În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

2.  Se trece la punctul suplimentat pe ordinea de zi, şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea reorganizării Rețelei școlare 

a unităților de învațământ preuniversitar de stat, cu personalitate juridică, din comuna 

Rebricea, județul Vaslui, pentru anul școlar 2021-2022. 

 

Se ia act de raportul de AVIZARE FAVORABIL al Comisiei de activități social-

culturale, culte, învățământ, sănătate și familie, protecție copii, tineret și sport la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

 

Domnul primar spune că simte o mare părere de rău că suntem nevoiți să luam o astfel 

de decizie de a desființa grădinițele de la Bolați, Crăciunești dar acestea au funcționat cu un 

număr foarte mic de copii, sub 6 într-un an. Nimeni nu e vinovat de acestă situație, condițiile 

socio-economice ducând la astfel de măsuri. 

Doamna consilier Cojocea Dumitrița întrabă daca se va mai face o clasă pentru că nu se 

poate o singură educatoare la atația copii însă domnul primar raspunde că nu stie cum se va 

face organizarea. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

2. Interpelări și răspunsuri. 

 

Domnul consilier Robac Florin ridică problema apei ce vine de la Tatomirești și se scurge 

de pe pășunea primîriei pe drumul comunal. El solicită să se pună un tub sau să se facă o 

nrigolă. Domnul primar spune să se facă achiziții de tuburi de diametrul de 600 cm și se rezolvă 

problema. 

 

Domnul consilier Anton Gabriel are rugămintea să se măsoare piatra înainte de a se 

distribui, pentru a se verifica cantitatea pe baza avizului de însoțire a mărfii. Aceasta este o 

solicitare a cetățenilor din comună, care nu sunt siguri că din mașină se aruncă cantitatea de 

piatră de pe aviz. 

Domnul primar spune că este pertinentă solicitarea domnului Anton Gabriel și roagă pe 

domnul vice primar să se facă verificări și să se măsoare piatra, dacă sunt suspiciuni. 

 

 Domnul consilier Anton Gabriel are o problemă, o rugăminte, și consideră că aceasta 

este o cale de rezolvare a lucrurilor: Domnul primar să intervină la Consiliul Județean pentru a 

se face trotuare la Rebricea, Rateșu Cuzei.  

 Domnul primar spune că v-a face un memoriu la Consiliul Județean pentru acest lucru 

dar prioritar pentru  Rebricea și Rateșu Cuzei este canalizarea. 

 Domnul consilier Vătavu Titi spune că oamenii nu au apă de băut și domnul Anton 

Gabriel dorește trotuare. Există o discuție în contracdictoriu între domnul Vătavu și domnul 

Anton privitor la acestă situație. 
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 Domnul primar spune că pentru Tufeștii de Jos și Bolați este prioritară apa iar pentru 

Draxeni și Rebricea este prioritar să aibă trotuare. El menționează că POIM-ul include și 

Bolați, Tatomirești, Măcrești dar nu suntem noi de vină că suntem în întârziere. 

 

 

 Domnul primar mai ridică două probleme la interpelări și anume două cereri. 

- Cererea doamnei Moldovanu Luminița mama elevului Moldovan Robert, care solicită o 

tabletă pentru desfășurarea orelor online a băiatului ei.  

Doamna  consilier Cojocea Dumitrița spune că are și ea copii la școală în clasa X – a și că 

diriginta întreabă toți părinții și ei trebuiau să facă cerere pentru tabletă dar pentru a i se 

accepta cererea propune ca elevul să facă dovada că a făcut temele, nu are absențe, îl 

interesează școala, să aducă caiete, etc. 

Domnul consilier Dorin Mihăiță presupune că acest copil nu are preocupare pentru școală.  

Se supune la vot acordarea unui ajutor pentru achiziționarea unei tablete dar nici un 

consilier nu este de acord. 

 

- Cererea domnului State Costică care solicită tuburi pentru fântână. 

Domnul primar informează că domnul State avea dreptul la un stimulent de inserție, după ce a 

fost închis, dar nu l-a primit pentru că a plecat din comună, și acum vrea în contrapartidă 

tuburi pentru a face fântână. Sunt discuții între domnii consilieri pe această temă, unii 

considerând că acesta putea să se angajeze de când a fost eliberat, alții spunând că a mai        

fost implicat în mai multe incidente în ultima perioadă. 

 Se supune la vot acordarea ajutorului dar nici un consilier nu este de acord. 

  

Domnul primar atenționează că la ședința precedentă s-a discutat despre cazurile sociale din 

comuna Rebricea care pot să primească pachete sociale din partea primăriei. Dumnealui dă 

citire listelor primite de la consilieri, pe fiecare sat și analizate de compartimentul de asistență 

socială, cu aceste persoane și roagă consilierii să decidă care vor primi pachete. 

Domnul consilier Nicu Doru propune acordarea unui pachet și domnului Amarandei Neculai, 

propunere acceptată. 

 În urma unor discuții și analizei fiecărei listele, domnii consilieri stabilesc un număr de 85 – 90 

de persoane care vor primi, pachete la ˮSărbătorile de iarnăˮ în sumă de aproximativ 80 lei 

pachetul. 

 

 Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

           Se încheie ședința consiliului local din data de 18.12.2020. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier ANTON GABRIEL    Jrs. Adina Maftei 


